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Key Format CND Description Beschreibung

TermU
RL

ans..256 M Only for 3-D Secure: URL of the shop which has been selected by 
the Access Control Server (ACS) of the bank to transmit the result 
of the authentication. The bank transmits the parameters , PayID Tr

 and  via GET and the  parameter ansID MerchantID PAResponse
via POST to the TermURL.

Nur bei 3-D Secure: URL des Shops, die vom Access Control 
Server (ACS) der Bank aufgerufen wird, um das Ergebnis der 
Authentisierung zu übermitteln. Dabei übergibt die Bank per GET 
die Parameter , , und per POST den  PayID  TransID  MerchantID 
Parameter an die TermURL. PAResponse 

TermURL_REST
Key REST Format CND Description Beschreibung

TermU
RL

"payment
": 
{"threeDS
Legacy": 
{ 
"termUrl":
"..." }}

ans..256 M Only for 3-D Secure: URL of the shop which has been 
selected by the Access Control Server (ACS) of the bank to 
transmit the result of the authentication. The bank transmits 
the parameters ,  and  via GET PayID TransID MerchantID
and the  parameter via POST to the TermURL.PAResponse

Nur bei 3-D Secure: URL des Shops, die vom Access 
Control Server (ACS) der Bank aufgerufen wird, um das 
Ergebnis der Authentisierung zu übermitteln. Dabei übergibt 
die Bank per GET die Parameter , , PayID  TransID  MerchantID
und per POST den Parameter an die    PAResponse 

TermURL.

TermURL CC
Key Format CND Description Beschreibung

TermU
RL

ans..256 C Only for 3-D Secure: URL of the shop which has been selected by the 
Access Control Server (ACS) of the bank to transmit the result of the 
authentication. The bank transmits the parameters ,  and PayID TransID

 via GET and the  parameter via POST to the MerchantID PAResponse
TermURL.

In case of a merchant initiated recurring transaction the JSON objects 
(besides credentialOnFile and card), the URLNotify and TermURL are 
not mandatory parameters, because no 3-D Secure and no risk 
evaluation is done by the card issuing bank and the payment result is 
directly returned within the response.

Nur bei 3-D Secure: URL des Shops, die vom Access Control Server (ACS) der 
Bank aufgerufen wird, um das Ergebnis der Authentisierung zu übermitteln. Dabei 
übergibt die Bank per GET die Parameter , , und per  PayID  TransID  MerchantID 
POST den Parameter an die TermURL. PAResponse 

Im Falle einer vom Händler initiierten wiederkehrenden Transaktion sind die 
JSON-Objekte (außer credentialOnFile und card), URLNotify und TermURL keine 
obligatorischen Parameter, da kein 3-D Secure und keine Risikobewertung durch 
die kartenausgebende Bank erfolgt und das Zahlungsergebnis direkt erfolgt 
innerhalb der Antwort zurückgegeben.

TermURL CC_REST
Key REST Format CND Description Beschreibung

TermU
RL

"payment"
: 
{"threeDS
Legacy": 
{ 
"termUrl": 
"..." }}

ans..256 C Only for 3-D Secure: URL of the shop which has been selected by 
the Access Control Server (ACS) of the bank to transmit the result 
of the authentication. The bank transmits the parameters , PayID T

 and  via GET and the  ransID MerchantID PAResponse
parameter via POST to the TermURL.

In case of a merchant initiated recurring transaction the JSON 
objects (besides credentialOnFile and card), the URLNotify and 
TermURL are not mandatory parameters, because no 3-D Secure 
and no risk evaluation is done by the card issuing bank and the 
payment result is directly returned within the response.

Nur bei 3-D Secure: URL des Shops, die vom Access Control Server (ACS) 
der Bank aufgerufen wird, um das Ergebnis der Authentisierung zu 
übermitteln. Dabei übergibt die Bank per GET die Parameter , PayID  TransID
, und per POST den Parameter an die  MerchantID   PAResponse 
TermURL.

Im Falle einer vom Händler initiierten wiederkehrenden Transaktion sind die 
JSON-Objekte (außer credentialOnFile und card), URLNotify und TermURL 
keine obligatorischen Parameter, da kein 3-D Secure und keine 
Risikobewertung durch die kartenausgebende Bank erfolgt und das 
Zahlungsergebnis direkt erfolgt innerhalb der Antwort zurückgegeben.
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